
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 21 januar 2025 kl. 18.00 – 20.00 

På Ådal Skole afd. Ganløse Skole 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Mette Peltré, Jeanné Hjort Vetling 

 
Ordstyrer: Lise 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt. 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde 

Indhold: Nyeste referat handlede mest om toiletter.  

Ref. Fra sidste møde henviser til elevønske om kønsopdelte toiletter.  

 

• Ml.trinet ønsker stikbolds- og høvdingeboldsturnering som fx en 

fagdag/idr.dag. MN og MB vil gerne stå for det. Forslag om turnering 

på tværs af matriklerne. 

• Indskolingen øver sig til ”spandeboldturnering”.   

 

9. årgang har ønsker ift. sidste skoledag 

• fløjter ønskes – LI forklarede baggrunden for forbuddet primært med 

baggrund i hensynet og trivslen for øvrige elever og lærere 

• Sort liste ønskes (over elever, der kan forvente at blive kastet i 

branddammen). Det foreslås at listerne tjekkes af lærere og elever 

på listen spørges om de ønsker at stå der – på linje med 

nomineringer.  

• Eleverne er meget glade for at der er indført høvdingebold mod 

lærerne. 

• Elevrådet er velkommen til at komme med alternative ideer til 

aktiviteter på dagen.  

• SU og LI overvejer videre. 

 

Beslutning Vi beholder kamp mellem elever og lærere.  

Fløjter og sorte lister er fortsat ikke tilladt på 9. årgangs sidste skoledag. 

Pkt.3  Gensidig orientering  

Indhold:  

Beslutning: Tages under ’udvidet eventuelt’. 

Pkt. 4    Status på implementering af pejlemærker i de to SFO’er 

Indhold: Oplæg v. Torben + Lars  

TT indledte med historisk rids og baggrund for både de seks pejlemærker 

og målet hermed. 

TT+ LA beskrev kort processen for de to afdelinger. 



Beslutning:   

Pkt. 5  Skolens principper 

Indhold: Kan de justerede principper sendes ud? Er der kommentarer? 

 

Beslutning: Principperne er godkendt.  

Links opdateres og principperne lægges på hjemmesiden. 

Pkt. 6  

 

Samarbejde med ledelsen (jf. årshjul) 

Indhold: Punktet muliggør drøftelse om samarbejdet mellem ledelse og bestyrelse. 

 

Balancen mellem skriftlig og mundtlig kommunikation opleves passende.  

 

Det foreslås at der med dagsordenpunkterne følger en nærmere beskrivelse 

af punkterne. Dette giver bedre forudsætninger for drøftelse og beslutning 

ift. punktet. Det forpligter desuden de enkelte SB-medlemmer ift. 

forberedelse.  

 

LI informerer om, at formand og næstformand har holdt ”formandsmøde” 

en uge før SB-mødet, hvilket vil gentages fremover.  

Beslutning: Der vil fremover være sandwich fra kl. 17.30, så spisning og løs snak er 

klaret, inden mødet starter kl. 18.00.  

Pkt. 7  

 

Hovedpunkter i den nye aftale for folkeskolen  

Indhold: Kort oplæg – LI gennemgik aftalens hovedpunkter i form af aftalens 

intentioner, elementer samt timeforfordelingsplan.  

Aftalen blev politisk besluttet 12. december og kaldes ’Folkeskolens 

kvalitetsprogram’ eller de 22 initiativer.  

Der er nedsat kommunale arbejdsgrupper, der skal skabe det bedste mulige 

udgangspunkt for at planlægge og finde gode lokale løsninger.  

Elevrådsrepræsentanterne har deltaget i en arbejdsgruppe vedr.  

karaktergivning i 6. og 7. klasse. De gennemgik arbejdsgruppens drøftelser. 

Som udg.punkt var eleverne ikke indbyrdes enige, og overvejede indbyrdes 

hvad det gjorde godt for, herunder motivationen hos den enkelte. Feedback 

overvejedes at være bedre trivselsmæssigt. Der er generelt ikke stemning 

for karakterer så tidligt i skoleforløbet.  

Konklusionen var at feedback var bedre end karakterer, som evt. på ældre 

klassetrin støtter op om karaktergivning.  

Projektopgaven er op til lokal beslutning for den enkelte skole. 

Beslutning: Bestyrelsen tager til efterretning, at tiden til skoleårets planlægning bliver 

knap, hvilket betyder, at der efter politikerne   



 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Torsdag d. 12/9  Kursus for nye skolebestyrelser kl. 17.00 – 

20.00 på Rådhuset 

Torsdag d. 12/9 kl. 20.00 – 21.30 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 24/9 

 

Slagslunde Skole 

Torsdag d. 7/11 

 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 10/12 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 21/1 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 6/3 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 29/4 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 3/6 

 

Slagslunde Skole 

 

Pkt. 8 

 

Status på sygefravær – medarbejdere (uden elevrepræsentanter?) 

Indhold: Data fremlægges og retningslinjer for håndtering gennemgås. 

Der har været en negativ ændring i fraværsprocenterne indenfor det 

seneste år. 

LI belyste perspektiverne ind i den udsathed personalet har i forholdt til 

kontakten til mange mennesker. Det ændrer dog ikke på, at der skal 

arbejdes benhårdt på at nedbringe fraværet – for alles skyld. Der er et 

perspektiv på, at det slider på de tilbageværende på skolen. Der er et sigte 

på at der skal være kontinuitet.  

Beslutning: Skolen arbejder kontinuerligt på at mindske fraværet.  

Pkt. 9 

 

Gensidig orientering + Evt.    

Indhold: - Formandsmøde afholdt 

- Næste møde d. 6.3 på Slagslunde  

- LI orienterede om indskrivning – besked sendes ud d.3.2. kl. ca. 12.00 

- Anna Barradas er på valg næste gang i KCG. Hun overvejer ikke at 

genopstille til næste SB-valg, da hendes datter går i 8. 

- Slagslundes Skolekøkken er helt færdigt efter ca.11. måneder. 

Rundvisning næste gang. 

- Bestyrelsen inviteres til indvielsen af Ådal Skoles skolesang.  

Beslutning:   



 

 

 

 

 

 

 

 

  


